

BELGISCHE SENAAT

ZITTING 1969-1970.

10 JUNI 1970.

Voorstel van wet houdende wijziging van de wet van 27 juni 1969 betreffende het toekennen van tegemoetkomingen aan de minder-validen.

TOELICHTING

MIJNE HEREN,

Krachtens de wet van 27 juni 1969 wordt vanaf 1 oktober 1969 een bijzondere tegemoetkoming toegekend aan een bepaalde kategorie van minder-validen inzonderheid de mentaal-gehandicapten, zenuwzieken, hartlijders, enz. die door een blijvende arbeidsongeschiktheid van 100 pct. getroffen zijn.

Het bedrag van deze tegemoetkoming werd bepaald op 18.000 frank, gekoppeld aan de schommelingen van het indexcijfer, thans dus 18.706 frank en is slechts verschuldigd vanaf de leeftijd van 25 jaar.

Gezien het hier gaat om personen die *volledig* werkonbekwaam zijn moet dit bedrag als veel te gering worden bestempeld en is er bovendien een discriminatie met de *lichamelijk* gehandicapten die recht hebben op een tegemoetkoming die thans 48.382 frank bereikt voor een volledige werkonbekwaamheid.

De indieners zijn dan ook van oordeel dat hier dringend de volgende maatregelen moeten worden genomen :

- gelijkschakeling met de bedragen toegekend aan de *lichamelijk* gehandicapten;
- verlaging van de leeftijd tot 21 jaar;
- toekenning van een tegemoetkoming vanaf een blijvende arbeidsongeschiktheid van 30 pct.

Zij stellen daarom de volgende tekswijzigingen voor.

W. JORISSEN.

*

SÉNAT DE BELGIQUE

SESSION DE 1969-1970.

10 JUIN 1970.

Proposition de loi modifiant la loi du 27 juin 1969 relative à l'octroi d'allocations aux handicapés.

DEVELOPPEMENTS

MESSIEURS,

En vertu de la loi du 27 juin 1969, une allocation spéciale est accordée depuis le 1^{er} octobre 1969 à une catégorie déterminée de handicapés, et notamment aux handicapés mentaux, névropathes, cardiaques, etc. qui sont atteints d'une incapacité permanente de travail de 100 p.c.

Le taux de cette allocation a été fixé à 18.000 francs, et comme il est lié aux variations de l'indice des prix, il est actuellement de 18.706 francs. Pour en bénéficier il faut être âgé de 25 ans au moins.

Etant donné qu'il s'agit de personnes atteintes d'une incapacité *totale* de travail, ce taux doit être tenu pour beaucoup trop modique; de plus, il est discriminatoire par rapport aux handicapés *physiques*, lesquels ont droit à une allocation s'élevant actuellement à 48.382 francs pour une incapacité totale de travail.

C'est pourquoi nous estimons qu'il s'impose de prendre d'urgence les mesures suivantes :

- uniformisation des taux avec ceux octroyés aux handicapés *physiques*;
- abaissement de l'âge requis à 21 ans;
- octroi d'une allocation dès lors que l'incapacité permanente de travail atteint 30 pct.

En conséquence, nous proposons de modifier les textes en vigueur de la manière indiquée ci-dessous.

**

VOORSTEL VAN WET**PROPOSITION DE LOI****ARTIKEL 1.**

Artikel 10 der wet van 27 juni 1969 wordt gewijzigd als volgt :

— in het 2^o wordt « vijfentwintig » vervangen door « eenentwintig »;

— het 3^o wordt aangevuld als volgt :

« indien deze arbeidsongeschiktheid minder dan 100 pct doch 30 pct. of meer bedraagt, wordt een verminderde bijzondere tegemoetkoming toegekend. »

ART. 2.

De eerste zin van artikel 11 van dezelfde wet wordt vervangen door de volgende tekst :

« Het bedrag van de bijzondere tegemoetkoming wordt door de Koning bepaald volgens het percentage van de blijvende arbeidsongeschiktheid en is — voor eenzelfde arbeidsongeschiktheid — gelijk aan de gewone tegemoetkoming bepaald in artikel 5. »

W. JORISSEN.
L. CLAES.
G. DE PAEP.
L. ELAUT.
E. BOUWENS.
M. VANHAEGENDOREN.

ARTICLE 1^{er}.

L'article 10 de la loi du 27 juin 1969 est modifié comme suit :

— au 2^o, les mots « vingt-cinq » sont remplacés par les mots « vingt et un »;

— le 3^o est complété par la disposition suivante :

« si cette incapacité de travail est inférieure à 100 p.c. mais atteint ou dépasse 30 p.c., une allocation spéciale réduite est octroyée. » *

ART. 2.

La première phrase de l'article 11 de la même loi est remplacée par la disposition suivante :

« Le taux de l'allocation spéciale est fixé par le Roi en fonction du pourcentage d'incapacité permanente de travail et est — pour une même incapacité de travail — égal à l'allocation ordinaire visée à l'article 5. »